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Sedinta a fost convocata la initiativa primarului comunei Corbeanca, domnul Anton Valeriu, in temeiul

prevederilor OUC nr.57 /2019.
Locul desfasurarii sedintei a fost sala de curs nr.4 din cadrul scolii din Satul Corbeanca, Judetul Ilfov,

ora 12.00.
Potrivit listei de prezenta, au semnat prezenta un numar de 11 consilieri din totalul de 15 consilieri,

domnul consilier local Pavel Mares Alexandru, Gheorghiu Aurelia si Semen Bogdan participand on-line la

aceasta sedintq iar domnul consilier Ghita Ferentz a lipsit.
Avand in vedere ca mandatul presedintelui de sedinta a expirat, se fac propuneri pentru alegerea unui

nou presedinte de sedinta. In acest sens, domnul consilier local Apateanu Stefan propune pe domnul consilier

Pop Adrian iar domnul Andrei Costin propune pe doamna Stan Sevasta. Se supune la vot prima proPunere

formulata, respectiv cea a domnului Apateanu Stefan si se aproba cu 8 voturi pentru si 6 abtineri, fiind ales

astfel presedinte de sedinta pe o perioada de trei luni de zile domnul Pop Adrian, cea de-a doua propunere

ramanand fara obiect.
Secretarul general supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare si se aproba cu 9 voturi pentru

si 5 abtineri.
Secretarul general face mentiunea ca temeiul legal de convocare a acestei sedinte a fost art.134 alin.(4)

din OUG nr.57l2019 privind codul administrativ, cu modificarile si completarile ulterioare. De asemenea, face

precizarea ca urgen; tinerii acestei sedinte este analizarea solicitarii formulate de SC TRANS AUTO
-COn-BgeNCe 

SRL, in sensul in care prin dispozitia primarului de convocare s-a facut mentiunea ca este

sedinta extraordinara de indata, dar in dispozitia de convocare nu a fost mentionat exact acest fapt.

Presedintele de sedinta supune la vot ordinea de zi altfel fata de cum a fost mentionata in dispozitia

de convocare, respectiv analizarea cererii formulate de SC TRANS AUTO CORBEANCA SRL, restul

cererilor si a altor acte/documente sa fie supuse votului consilierilor locali daca se analizeaza sau nu in cadrul

acestei sedinte de indata. Cu majoritate de voturi (14 voturi) consilierii locali au aprobat noua ordine de zi a

acestei sedinte, respectiv analizarea cererii formulate de sc TRANS AU-rO CORBEANCA SRL.

Se supuni la vot suplimentarea ordinii de zi cu proiectul de hotarare privind aprobarea

ORGANIGRAMEI STATUL DE FTINCTII si REGULAT{ENTUL DE ORGANZARE SI FIJNCTIONARE

pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Corbeanca si serviciile publice din subordinea consiliului

local Corbeanca si se aproba cu 14 voturi.
ln continuarea sedintei se trece la analizarea cererii formulate de SC TRANS AtJ"tO CORBEANCA

SRL, inregistrata ta primaria Corbeanca sub rn.12421129.06.2022.

Ou}" analizarea cererii mai sus mentionata, presedintele de sedinta supune la vot aceasta cerere si se

aproba cu i+ voturi incheierea unui nou contract de delegare a gestiunii serviciului de salubrizare din comuna

iorbeanca cu SC TRANS AUTO CORBEANCA SRL cat si incheierea unui nou contract de delegare gestiune

directa a serviciilor de amenajare si intretinere a spatiilor verzi din comuna Corbeanca. De asemenea,

consilierii locali imputernicesc primarul comunei Corbeanca sa semneze cele doua contracte antementionate.

Totodata secretarul general precizeaza faptul ca in cuprinsul noilor contracte ce urmeaza a fi incheiate, se va

face mentiunea ca latata incheierii acestora orice alte prevederi contrare isi inceteaza aplicabilitatea, respectiv

actele aditionale ale acestor contracte incheiate ca urmare a adoptarii HCL nr.13101.O3.2022.

Se pgne in discutie si analiza proiectul de hotarare ce a facut obiectul suplimentarii ordinii de zi a

acestei sedinte, respectiv aprobarea ORGANIGRANTEI STATUL DE FUNCTII si REGULAMENTUL DE

ORGANZARE SI FUNCTIONARE pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Corbeanca si

serviciile publice din subordinea consiliului local Corbeanca.



Presedintele de sedinta face mentiunea ca votul acordat de catre comisia de specialitate nr.l asupra
acestui proiect de hotarare este vot negativ, dand citire motivatiilor acordarii acestui aviz, motivatii cuprinse
in avizul intocmit de cetre aceasta comisie.

Domnul consilier local Bajanaru Felician intreaba cine are in raspundere camerele video amplasate pe
domeniul public al comunei Corbeanca. Secretarul general raspunde ca politia locala Corbeanca are in
raspundere aceste camere dar nu are cunostinta daca acest lucru este reglementat prin dispozitie a primarului.

Domnul consilier local Apateanu Stefan intreaba pe secretarul general al comunei Corbeanca daca este
posibil ca posturile din organigrama (neocupate) sa fie ocupate prin distribuirea personalului angajat al
prirnariei Corbeanca, ocazie cu care secretarul general raspurde ca nu este posibila acest lucru argumentand
si de ce.

Consilierii locali solicita initierea unor discutii cu responsabilul de resurse umane din cadrul primariei
Corbeanca pentru reglementarea anumitor aspecte cat si pentru preluarea obiectiunilor si recomandarilor
comisiei nr.l asupra acestui proiect de hotarare.

Tot presedintele de sedinta face mentiunea ca votul acordat de catre comisia de specialitate m.3 din
cadrul consiliului local Corbeanca asupra acestui proiect de hotarare este vot pozitiv, dand citire avizului
intocmit de aceasta comisie.

Secretarul general al comunei Corbeanca face mentiunea ca una din modificarile aduse organigramei
este aceea de a se crea un nou post de consilier personal al primarului iar in acest sens intentia primarului este
de aJ angaja pe domnul consilier local Hojda Adrian. De asemenea, secretarul general afirma ca sunt cel putin
trei motive pentru care se doreste infiintarea acestui post, si anume:

- knbunatatirea relatiilor cu presa;
- Urmarirea,/Solutionareapetitiilor;
- Informarea primarului cu privire la problemele cetatenesti.
Presedintele de sedinta solicita secretarului general includerea acestor 3 motivatii in cuprinsul

referatului intocmit de acesta (secrctarul general) .

Avand in vedere ca nu mai sunt alte discutii cu privire la acest proiect, presedintele de sedinta supune
la vot acest proiect de hotarare in forma in care a fost initiat si constata in urma numararii voturilor exprimate
ca s-a votat cu 5 voturi pentru, 7 voturi impotriva si doua abtineri.

ln continuarea sedintei se trece la analizarea cererilor de la rubrica DIVERSE, astfel:
- Cererea cu nr.24M1108.12.2021 (cu revenire in d ata de 24.05.2022, formulata de domnul Cojocaru

Ionel Doru. Cu aceasta ocazie, consilierii locali PLUS - USR , fac precizarea ca au depus [a primaria
Corbeanca o solicitare care contine mai multe intrebari legate de asfaltarea strazii Cantonului
necesare solutionarii cererii domnului Cojocaru Ionel Doru, dar ca pana la aceasta data nu au primit
raspunsul solicitat. Consilierii locali apreciaza ca pana la primirea informatiilor solicitate nu se pot
pronunta cu privire la aceasta cerere, fapt pentru care amana luarea unei decizii cu privire la cererea
domnului Cojocaru Ionel Doru.

- Cererea formulata de SC RAJA CONSTANTA SA, cu privire la predarea catre UAT Corbeanca a
bunurilor de retur ce au facut obiechrl contractului de concesiune a serviciului de apa canal
Corbeanca. In vederea unei analiza mai aprofundate si pentnr a se lua legatura cu reprezentantii
Raja, aceasta cerere este inmanata in cadrul sedintei, Comisiei de specialitate nr.l .

- Cererea q nr.37 /12.07.2022, formulata de scoala primara Paradisul Copiilor din comuna
Corbeanca, cu privire la desemnarea unui reprezentant al consiliului local Corbeanca in comisia de
evaluare si asigurare a calitatii acestei unitati de invatamant. ln acest sens, domnul consilier local
Apateanu Stefan propune pe domnul Lupu Sebastian iar domnul Andrei Costin propune pe doamna
Gheorghiu Aurelia. Se supune la vot propunerea domnului Apateanu Stefan si se aproba cu
majoritate de voturi, astfel cea de-a doua propunere ramanand fara obiect.

- Cererea q nr.38/12.07.2022 formulata de scoala primara Paradisul Copiilor din comuna
Corbeanca, cu privire la desemnarea unui reprezentant al consiliului local Corbeanca in consiliul
de administratie al acestei unitati de invatamant. ln acest sens, domnul consilier local Apateanu
Stefan propune pe domnul consilier local Lupu Sebastian iar domnul Andrei Costin propune pe
doamna Gheorghiu Aurelia. Se supune la vot propunerea domnului Apateanu Stefan si se aproba
cu majoritate de voturi, astfel cea de-a doua propunere ramanand fara obiect.



- Contestatia in anulare formulata de PK Development One SRL - Dosar nr.4654/212022. Secretarul
general da citire acestei contestatii si asigura consilierii locali ca vor fi informati despre
desfasurarea acestui litigiu.

- Valcu Pavel - aduce completari asupra documentatiei depusa pentru realizarea pasajului suprateran
la DN I (Therme). Cererea este inmanata in cadrul sedintei, comisiei de specialitate nr.l, pentnr
studiu.

- Cererea formulata de asociatia vanatorilor cu privire la incheierea unui protocol. Cererea este
inmanata pentru studiu comisiei de specialiatate nr.1.

- Cererea formulata de asociatia de proprietari Petresti Parc cu privire la cedarea strazilor din cadrul
acestui cartier catre comuna Corbeanca. In urma discutiilor purtate, un numar de 13 consilieri locali
sunt in principiu de accord cu aceasta solicitare acceptand demararea procedurilor necesare cedarii
acestor drumuri catre UAT Corbeanca, urmand ca o hotarare ferma sa he luata dupa ce asociatia
va indeplinii si prezenta consiliului local toate formalitatile necesare cedarii acestor drumuri.

Avand in vedere faptul ca au fost epuizate toate cererile preconizate a fi discutate in aceasta sedinta,
presedintele de sedinta declara inchisa aceasta sedinta.
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